
 

Zpráva výboru TJ Sokol Sedliště na Valnou hromadu  3.2.07 

 
Váţení sportovní přátelé, 

 Dovolte mi abych Vás jménem výboru TJ přivítal na dnešní val- 

né hromadě. Program, který byl napsán na pozvánkách je následující: 
  1.Zpráva výboru o činnosti TJ v roce 2006 

   2.Zpráva o finančním hospodaření 

   3.Zpráva revizní komise 

   4.Plán činnosti na rok 2007 

   5.Diskuse 

   7.Občerstvení a  promítání   

Zapisovatelkou z dnešní valné hromady jmenuji Martu Horáko- 

vou a ověřovatelem zápisu . . . . . . . . . . . . . Na dnešní valné hromadě  

je přítomno ………členů. 

 Nyní Vás tedy postupně seznámím s činností naši TJ v loňském  

roce. První sportovní akcí loňského roku byl turnaj v Bowlingu, který 

se konal 7.ledna.Turnaje se zůčastnilo 27 soutěţích, mezi ţenami byla 

nejlepší Mirka Schejbalová,druhá byla Marcela Gregorová a třetí Rad 

ka Bocková,mezi muţi byl nejlepší Václav Sedláček,druhý skončil Vo 

močil Tomáš a třetíVomočil Pavel.Před rokem,tehdy4.února se konala 

Valná hromada,které se zůčastnilo celkem 39 členů. Na této valné hro- 

madě mimo jiné proběhly volby do výboru , zvoleni byli Kroulíková 

Renata, Horáková Marta,Jílek Martin,Balcar Milan,Mikulecký Vaclav 

ml., Sedláček Václav, Novák Jaromír a do RK, zvoleni byli Schneider 

Vladimír, Bocková Radka, Gregorová Marcela. Na následné schůzi vý 

boru a RK proběhly volby. Předsedou výboru byl zvolen Novák Jaro- 

mír, místopředsedou Kroulíková Renata, jednatelem Horáková Marta, 

pokladníkem Sedláček Václav a hospodářem Jílek Martin, předsedou  

RK byl zvolen Schneider Vladimír.  

 V měsící únoru a březnu jsme 3x navštívili plavecký bazen a jed- 

nou jsme zajistili Bowling v Litomyšli.  4. března jsme jiţ podvanác- 

té uspořádali na Ţabárně v Nedošíně„Společenskou zábavu“. Zábavy 

se zůčastnilo 160 lidi(vyprodáno).Pro naši TJ je také samozřejmě neza 

nedbatelný příjem do pokladny,který zejména díky bohaté tombole či- 

nil 7 025kč. Po jedenácti letech jsme změnily hudbu, hrála nám hudba  

GEM z Vysokého Mýta. 

 V měsící dubnu se konaly tři brigády na hřišti v Močidlech , při 

kterých  byl proveden úklid , kácení starých stromů a úprava hřiště. 

Počátkem měsíce se uskutečnil turnaj ve stolním tenise ţen,za účasti 8 

hráček. Turnaj vyhrála Gregorová Marcela. Provedli jsme sběr ţeleza, 
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leza s trţbou 13 620 kč. Poslední sobotu v dubnu jsme uspořádali tra- 

diční jarní pochod, tentokrát do Janova. Nepřiznivé počasí ovlivnilo 

účast, pochodu se zůčastnilo jen 13 zarputilých turistů.Naopak velmi 

příznivé počasí se projevilo na účasti na tradičním pochodu Sloupen- 

skými lesy. Kromě pěších turistů se zůčastnila cyklistické části velmi 

početná skupina cyklistů.V neděli 14 . května se uskutečnil cyklistický 

výlet  na trase Sedliště-Choceň-Sruby-Vysoké Myto-a zpět.Přestoţe 

počasí bylo příznivé, účast cyklistů nebyla příliš hojná – pouze 12. 

20.května jsme uspořádali turnaj ve vybíjené ţen, za účasti osmi druţ- 

stev, zvítězila Tisova, naše děvčata se umístila na 6. a 7. místě, tímto 

bych jim chtěl poděkovat za vzornou organizaci turnaje. 

  V sobotu  4. června se konalo na hřišti v Močidlech sportovní 

odpoledne pro děti a mládeţ v rámci Dětského dne. Sportovního zá- 

polení  se zůčastnilo jen  30 dětí.Hned následující víkend  jsme uspo- 

řádali  rovněţ tradiční dvoudenní cykloturistický výlet. Jiţ podruhé 

jsme zajistili ubytování ve stanovém táboře v Budislavi. V pátek  se  

33 cyklistů přesunulo ze Sedliště do Budislavi, v sobotu  jsme všichni 

vyrazili na celodenní cyklistický výlet při kterém jsme ujeli 52 km, 

někteří 62 km. V neděli se většina účastníků opět na kolech vrátila 

zpět domu. Tentokrát jsme měli po celou dobu pěkné počasí..Protoţe 

nám pobyt v tomto táboře vyhovoval počítáme s jeho vyuţitím i pro 

letošní rok. Na konci června jsme uspořádali turnaj v minikopané, 

kterého se zůčastnilo 8  muţstev, turnaj se díky výborné organizaci 

vydařil,pro naši TJ byl úspěšný jak po sportovní stránce, protoţe naši 

borci celý turnaj vyhráli, tak po stránce ekonomické, protoţe jsme 

vydělali 3900 Kč. Nyní budu pokračovat zprávou o další činnosti na- 

šeho oddílu v minikopané.V červenci jsme se zůčastnili turnaje v Kor- 

nicích,kde jsme skončili na čtvrtém místě .Pravidelně se zúčastňujeme 

I.ligy minikopané  v Litomyšli.V sezoně 2005/2006 jsme  obsadili 

v konečném pořadí 7. místo a po podzimní části jsme zatím také na 7.   

místě, doufejme ţe se na  jaře naši borci zlepší a naváţí tak na sezonu 

03/04,kdy tuto soutěţ  vyhráli. V srpnu jsme se zůčastnili turnaje na 

Netřeby, kde jsem obsadili třetí místo. Na podzim jsem se opět přihlá- 

sili do krajské soutěţe sálové kopané ve Vysokém Mýtě, v průběţném 

pořadí jsme na  8. místě. Počátkém září jsem uspořádali letos podruhé 

turnaj v minikopané za účasti osmi muţstev,turnaj vyhrála Tisová na-

še druţstvo skončilo šesté.Čtvrté místo jsme obsadili na kombinova- 

ném turnaji minikopané a nohejbalu v Nedošíně. Chtěl bych tímto od- 

dílu minikopané za jeho úspěchy poblahopřát. 
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Nyní budu pokračovat opět chronologicky. V srpnu jsme se opět  

zůčastnili Mistrovství republiky v pivním triatlonu,tentokrát v Tisové 

Naše účast byla tentokrát méně početná,v soutěţi jednotlivců bylo na 

startu 18 závodníků a my jsme zde měli jen dva zástupce. Michal Sed- 

láček  po třech vítězstvích obsadil tentokrát druhé místo a Václav Sed- 

láček obsadil 16 místo V soutěţi druţstev,kterých bylo na startu sedm, 

jsme měli pouze jedno druţstvo.Michal si přivezl z Liberce kamaráda 

Františka Landu, vynikajícího běţce a zároveň svého přemoţitelé ze 

soutěţe jednotlivců. Další sloţení druţstva bylo jasné – Michal znovu 

absolvoval 40km na kole, dojel na prvním  místě, jiţ zmíněná posila 

Fr.Landa potvrdil svoje běţecké kvality a první místo udrţel, ale Vác- 

lav Sedláček sice v poslední disciplině vytvořil osobní rekord (5piv za 

4,30min),ale neodolal náporu nejlepšího pivaře Vendelína Kanty a tak 

skončila naše štafeta druhá se ztrátou 2 vteřin. 

V měsíci září  se naše ţeny zůčastnili turnaje ve vybíjené v Jehně 

dí, kde si vedla podstatně lépe neţ na domácí půdě, protoţe obsadili v 

celkovém pořadí druhé a osmé místo. K výbornému umístění všem ţe- 

nám a dívkám, která jiţ několik let naši TJ úspěšně reprezentují blaho- 

přeji a teď uţ Vám zbývá jediné, nějaký turnaj vyhrát. V sobotu 9.září 

se Václav a Michal Sedláčkovi zůčastnili tradičního cyklomaratonu 

Král Šumavy. Na trase 150 km startovalo 757 cyklistů, Václav Sedlá- 

ček skončil na 544 místě v čase 7,30 hod. , Michal obsadil skvělé páté 

místo v čase 4,36 hod.   

 Počátkem měsíce října jsme uspořádali zájezd na Macochu a do 

Vyškova . O zájezd byl velký zájem, zúčastnilo se 48 osob.Dopoledne 

jsme absolvovali prohlídku Punkevní jeskyně, která je ze všech jesky- 

ní Moravského krasu nejznámější,součástí prohlídky byla také propast  

Macocha a na závěr podzemní projíţďka na loďkách po řece Punkvě. 

Odpoledne jsme se přesunuli do Vyškova,kde jsme navštivili poněkud 

neobvyklou zoologickou zahradu a Dinopark, kde jsou ke shlédnutí at- 

rapy prehistorických zvířat v ţivotní velikosti.Pěknou atmosféru úspěš 

ného zájezdu podpořili příznivé počasí. V sobotu 14. října jsme uspo- 

řádali turnaj v nohejbale  za účasti šesti dvojic. Turnaj vyhráli  Vomo- 

čil  Tomáš a Hajzler Dan. 

 25. listopadu se uskutečnila brigáda na přípravu dřeva a na úklid 

hřiště za velké účasti členů TJ v počtu 22 osob. 

 Prosinec byl na sportovní akce poměrně bohatý, 3x jsme byli v 

plaveckém bazénu v České Třebové, 1x jsme si byli zahrát Bowling, 

2. prosince se uskutečnil turnaj v hokejbale za účasti 23 hráčů,vítězem  

se stalo druţstvo ve sloţení Vomočil Tomáš, Vašek Jiří,Novák  Jaro- 



mír a Balcar Jiří. Celodenní turnaj byl zakončen posezením v nové  
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chatce Táňa. 27. prosince jsme uspořadali turnaj ve stolním tenise za  

účasti 16ti hráčů. Turnaj v soutěţi jednotlivců vyhrál Macek Josef z  

Bohuňovic a čtyrhru vyhrali Hajzler Dan a Hurych Zdeněk. 28. pro- 

since se uskutečnil tradiční poslední pochod, za účasti 31 osob,tento- 

krát jsme šli přes Horky a Pekla  do Hrušové. Aţ na přístup obsluhy 

v hospodě se pochod velmi vydařil. 

Ještě jednu číselnou informaci na závěr.V současné době máme 

zaregistrováno 140členů, z toho je 96 dospělých, 16 dorostu a 28dětí. 

Protoţe je to více jak  polovina obyvatel obce , zavazuje  to výbor a 

revizní komisi,k tomu aby pokračovali v dosavadní práci a navíc se 

snaţili naši činnost ještě rozšířit.Chtěl bych poděkovat všem členům 

výboru a revizní komise za jejich práci v minulém roce,ale také chci - 

poděkovat všem dalším členům TJ, mnohdy i nečlenům, kteří nám při 

zajišťování různých akcí pomáhali. Dále děkuji všem sponzorům, kte- 

ří nám v minulém roce pomohli věcně i finančně při Společenské zá- 

bavě, turnajích  ve vybíjené, minikopané a hokejbale . Zvlášť chci po- 

děkovat Obecnímu úřadu Sedliště  za významnou finanční podporu. 

  Přestoţe je uţ 3.února, přeji Vám do tohoto roku hodně zdraví 

a štěstí, s kaţdoročním přáním, tedy abychom se příští rok, opět ve 

zdraví sešli a děkuji Vám za pozornost. 

 

V Sedlištích 3.února 2007 

 

 

  

 

 

 

 
                                                    


